



COLLECTION

MALMAISON

Création originale et historique issue du partenariat entre deux Maisons françaises, Christofle et THG Paris.

Parmi les premières créations de THG Paris en partenariat avec la Maison Christofle, la collection Malmaison emprunte et réinvente les codes du baroque. Métal sculpté, motifs inspirés de l'architecture romaine, et cristal, cette collection opulente et iconique apporte du caractère à la salle de bains.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

An original and historical creation resulting from the partnership between two French companies, Christofle and THG Paris.

Among the first creations of THG PARIS, in partnership with the Christofle company, the Malmaison collection uses and reinvents Baroque codes. Sculpted metal, motifs inspired by Roman architecture, and crystal, this opulent and iconic collection gives the bathroom real character.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

MALMAISON



Ref. U93.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Métal
Rim mounted 3-hole basin mixer
Metal



Ref. U94.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Cristal
Rim mounted 3-hole basin mixer
Crystal



Ref. U95.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Portoro
Rim mounted 3-hole basin mixer
Portoro



Ref. U96.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Bianca Carrara
Rim mounted 3-hole basin mixer
Bianca Carrara



Ref. U93.514

Porte-serviette
Single towel rail



Ref. U93.517

Porte-peignoir
Robe hook



Ref. U93.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring